
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 

Nämndinitiativ  

 

Digitalisera det systematiska arbetsmiljöarbetet för att öka 

möjligheterna till uppföljning, överblickbarhet och transparens. 

Idag utförs det systematiska arbetsmiljöarbetet till stora delar analogt med papper och 

penna, detta gäller t.ex. både skyddsronder och tillbudsrapportering för elever. Därefter 

skannas dokumenten in och diarieförs i Platina, Malmö Stads dokument- och 

ärendehanteringssystem. Eftersom handlingarna skannats in är de inte sökbara utöver 

dokumentnamnets benämning.  

Detta bekräftas av personal på HR-avdelning vittnar om att det är ”svårt att följa upp och 

överblicka arbetet när det inte är digitalt”.  

Om vi ska vända trenden med sjunkande skolresultat, ökande frånvaro och det allt hårdare 

klimatet i våra skolor krävs krafttag på alla fronter. Vi behöver utnyttja den tidsålder vi lever 

och ta hjälp av de verktyg som finns tillgängliga.  

För att våra elever i gymnasie- och vuxenutbildningen ska få en lugn, utvecklande och positiv 

skolgång tror vi Moderater att det systematiska arbetsmiljöarbetet är en viktig del i pusslet för 

att följa upp utvecklingen. Att förvaltningen då inte har möjligheten att på ett lättillgängligt, 

snabbt och transparent sätt söka i tillbudsrapporter från elever eller att följa upp avvikelser i 

skyddsronder är anmärkningsvärt år 2023. 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden föreslås därför att besluta: 

Att Gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltningen ges i uppdrag att digitalisera hela det 

systematiska arbetsmiljöarbetet för att öka möjligheterna till uppföljning, överblickbarhet och 

transparens. 
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